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TALSU NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 

Kareivju iela 7, Talsi, Talsu nov., LV-3201, tālr. 63232110, e-pasts pasts@talsi.lv 

DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2023.gada 30. novembrī                   Nr. 20 

 

Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja Eva Kārkliņa – domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti: 

Andis Āboliņš (ienāk pēc pārtraukuma plkst.13.27, aiziet plkst.14.52) 

Eva Kārkliņa  

Antra Grūbe 

Ilva Norenberga (ienāk pēc pārtraukuma plkst.13.52) 

Sandra Pētersone (iziet plkst.10.11, atgriežas plkst.10.12, aiziet plkst.15.16) 

Gundars Sebris 

Oļegs Solovjovs (ienāk pēc pārtraukuma plkst.12.00) 

Ainis Stūrmanis 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.13.11, atgriežas plkst.13.13) 

Aldis Pinkens 

Māris Rozenbergs (iziet plkst.9.26, atgriežas plkst.9.27) 

Andis Astrātovs (Zoom tiešsaistes platformā, aiziet plkst.12.00) 

Dainis Karols (ienāk pēc pārtraukuma plkst.9.54, iziet plkst.14.12, atgriežas plkst.14.17) 

                            Ieva Brūna-Labāne (ienāk plkst.9.07) 

                            Kalvis Kalniņš (ienāk plkst.9.07, iziet plkst.10.46, atgriežas plkst.10.52, aiziet plkst.15.18) 

                            Andra Grīvāne-Bārda 

 

Sēdē nepiedalās 3 deputāti: 

Gaidis Bērziņš 

Juzefa Kļava – par neierašanās iemesliem ir informējusi sēdes vadītāju 

Almants Kalniņš – par neierašanās iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

 



Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Ivars Haselbaums – pašvaldības izpilddirektors 

Ieva Krēķe – Izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks tiesvedību un normatīvo aktu izstrādes 

jautājumos 

Aigars Šturms – Juridiskās nodaļas vecākais jurists 

Evita Kalniņa – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Ilze Pirvite – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vadītāja 

Aija Svarinska – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vides 

speciāliste 

Ieva Duņēna – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītājs 

Daira Slavinska – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības 

konsultante 

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Ina Lībeka – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas vecākā 

projekta vadītāja 

Signe Klismeta – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas projektu vadības daļas 

projektu vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas plānošanas daļas vadītājs 

Anda Felša – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas plānošanas daļas teritorijas 

plānotāja 

Jolanta Ivanova – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēkas pārvaldības daļas vadītāja 

Gita Strazdiņa – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas ēku pārvaldības daļas  vecākais 

apsaimniekošanas speciālists dzīvojamo telpu jautājumos 

Ramona Riekstniece – Īpašuma un vides aizsardzības nodaļas nekustamo īpašumu daļas vecākā 

nodokļu administratore   

Inga Romaško – Īpašuma un vides aizsardzības nodaļas vadītāja 

Lienīte Bērziņa – Personāla vadības nodaļas  

Jānis Kārklevalks – Informāciju tehnoloģijas nodaļas vadītāja vietnieks 

Roberts Ķēniņš – Informāciju tehnoloģijas nodaļas informācijas sistēmas attīstības speciālists 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Inguna Kronberga – Talsu novada Sociālā dienesta Ģimeņu atbalsta nodaļas sociālā darbiniece 

darbam ar jauniešiem 

Juris Upmalis – Laucienes, Ķūļciema un Balgales pagasta pārvalžu vadītājs 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Andris Dzenis – Valdemārpils direktors 

Dace Čodare – Dundagas Mākslas un mūzikas skolas direktore 

Aigita Sprince – Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta zivtiņa” vadītājas amata kandidāte 

Lauris Tīģers – Talsu pilsētas pārvaldes vadītājs  

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Dina Spunde – Mērsraga pagasta pirmsskolas izglītības iestāde „Dārta” vadītāja 

Dace Obodovska – Talsu Tautas nama direktore 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Jānis Vecmanis – SIA “Talsu namsaimnieks” Dzīvojamo māju apsaimniekošanas speciālists 

Edmunds Demiters –   uzņēmējs 

 



 Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Eva Kārkliņa iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

DARBA KĀRTĪBA: 

 Slēgtā (lemjošā) daļa 

1. Par Talsu novada Dzīvokļu komisijas 2023. gada  22. septembra lēmuma Nr. 763 

apstrīdēšanu. 

Publiskā (lemjošā) daļa 

2. Par Aigitas Sprinces iecelšanu Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta zivtiņa” vadītāja 

amatā. 

3. Par Valdemārpils vidusskolas nolikumu.  

4. Par Valdemārpils vidusskolas attīstības plānu 2023./2024.-2025./2026. mācību gadam. 

5. Par Dundagas Mākslas un mūzikas skolas nolikumu. 

6. Par Talsu Kultūras centra lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

7. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 8. jūnija lēmumā Nr.259 “Par vēlēšanu 

iecirkņu skaitu un to atrašanās vietām”. 

8. Par parakstu vākšanas vietām. 

9. Par Talsu novada domes 2019. gada 17. oktobra lēmuma Nr. 607 “Par dienesta viesnīcas 

statusu dzīvoklim Raiņa ielā 14 – 2, Valdemārpilī, Talsu novadā” atcelšanu un speciālistam 

izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu dzīvoklim Nr. 2, Raiņa ielā 14, Valdemārpilī, 

Talsu novadā. 

10. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Kapu digitalizācija Strazdes pagastā, 

Talsu novadā”. 

11. Par finansējuma piešķiršanu dalībai projektu iesniegumu konkursā ar projektu “Kvadracikla 

iegāde un piegāde Talsu novada pašvaldībai zivju resursu aizsardzības pasākumu 

nodrošināšanai”.  

12. Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā projektu konkursā ar 

projektu “Vilkmuižas ezera apkārtnes labiekārtošana I kārta”. 

13. Par atļauju SIA “JJ Autoserviss” papildu teritorijas izmantošanai uzņēmējdarbības 

nodrošināšanai. 

14. Par izmaiņām 26.10.2023. Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr. 408 “Par iepirkuma 

līguma “Talsu novada pašvaldības kapsētu digitalizācija” slēgšanu ar SIA “CEMETY”. 

15. Par grozījumu Talsu novada domes 2022. gada 24. novembra lēmumā Nr.560 “Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, 

Laidzes pagastā, Talsu novadā”. 

16. Par kārtības, kādā nominē kandidātus valdes locekļu amatiem SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA””, atcelšanu. 

17. Par teritoriālā iedalījuma vienību apvienībām. 

18. Par saistošo noteikumu “Iedzīvotāju padomju nolikums” izdošanu. 

19. Par atļauju Janai Robaldei savienot amatus. 

20. Par atļauju Jurim Upmalim savienot amatus. 

21. Par atļauju Inesei Bārtulei savienot amatus. 

22. Par atļauju Ilzei Bartkevičai-Eglītei savienot amatus. 

23. Par iepirkuma līguma “Apstādījumu ierīkošana un kopšana Talsu pilsētas teritorijā” slēgšanu 

ar SIA “JANVĀRI”. 



24. Par finansējuma piešķiršanu avārijas darbu izmaksu segšanai Talsu novada pašvaldībai 

piederošajiem īpašumiem no nekustamā īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūtajiem finanšu 

līdzekļiem. 

25. Par iepirkuma līguma “Maksāšanas paziņojumu par nekustamā īpašuma nodokli drukāšana, 

sūtījumu sagatavošana 2024., 2025. un 2026.gadā” slēgšanu ar SIA “Mailmaster”. 

26. Par zemes vienību piekritību Talsu novada pašvaldībai. 

27. Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu uz zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8815 005 

0035. 

28. Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu īpašumā par maksu uz zemes 

vienību ar kadastra apzīmējumu 8817 005 0016. 

29. Par apbūves tiesības izbeigšanu un 2013. gada 4. jūnija Lauku apvidus zemes nomas līguma 

Nr. RND/2013/L/67 grozījumiem. 

30. Par saistošajiem noteikumiem “Par pašvaldības nodevu par būvatļaujas izdošanu vai 

būvniecības ieceres akceptu”. 

31. Par iekšējiem noteikumiem “Kārtība, kādā notiek dāvinājumu (ziedojumu) pieņemšana un 

pārzināšana”. 

32. Par Talsu novada pašvaldības iniciatīvu. 

33. Par telpu Skolas ielā 2, Pastendē, Ģibuļu pagastā Talsu novadā nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā.  

34. Par dzīvojamās mājas Selgas ielā 3, Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā sadalīšanu dzīvokļu 

īpašumos. 

35. Par dzīvojamās mājas “Jasmīni”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā sadalīšanu dzīvokļu 

īpašumos. 

36. Par dzīvojamās mājas “Ausekļi”, Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā sadalīšanu 

dzīvokļu īpašumos. 

37. Par nedzīvojamo telpu īpašuma Nr. 1, “Tautas nams”, Lībagos, Lībagu pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

Informatīvā daļa 

38. Domes priekšsēdētājas ziņojums. 

39. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

D. Karols jautā, kāpēc domes sēdes darba kārtībā nav iekļauti jautājumi, kas tika skatīti 

un atbalstīti Finanšu komitejā “Par atļauju Baibai Baronei-Vanagai savienot amatus” un “Par 

Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” 

E. Kārkliņa atbild, ka jautājumā “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga 

apstiprināšanu” ir vēl nepieciešams precizēt informāciju, piestrādāt pie amatu kataloga rūpīgāk 

un pārskatīt arī Pašvaldības administrācijas amatpersonu (darbinieku) atlīdzības noteikumus. 

Norāda, ka ir nepieciešamas ilgāks laiks, lai dokumentu izstrādātu kvalitatīvi. Runājot par otru 

jautājumu, saistībā ar amatu savienošanu, atbild, ka amatpersona ir uzrakstījusi iesniegumu, ka 

tas vairs nav aktuāli un amatu savienošana vairs nav nepieciešama. 

D. Karols, norādot, ka vakar [29.11.2023.] deputāti ir saņēmuši iesniegumu no 

iedzīvotāja, kurā ir rakstīts, ka ir bijis iesniegums domei uz kuru nav laicīgi atbildēts un 

jautājums ir skatāms domes sēdē, iesnieguma būtība bija par Talsu Tautas nama nosaukumu, 

jautā par šī iesnieguma virzību? 

A. Pinkens atbild, ka tas neatbilsts Pašvaldību likumā noteiktajiem kritērijiem par 

kādiem jautājumiem drīkst ierosināt publisko apspriešanu un tādēļ šie jautājumi netiek skatīti 

domes sēdē. 

Runājot par atbilžu sniegšanas termiņam, paskaidro, ka īsti nav tā, kā šajā iesniegumā 

ir minēts. Pievienotajai Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas vēstulei atbilde 

tiek gatavota kā ministrijai, tā iesniedzējam, un tur termiņš būs decembra pirmās dienas. 

 



Plkst. 9.04 tiek izsludināts sēdes tehniskais pārtraukums. 

Plkst. 9.06 tiek slēgta domes sēdes publiskā daļa un tiek atklāta domes sēdes slēgtā daļa. 

 

Piedalās deputāti: Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis. 

Piedalās darbinieki: I. Jansone, I. Haselbaums, I. Krēķe, G. Strazdiņa, R. Ķēniņš, 

J. Kārklevalks, E. Grīnberga.  

 

 

SLĒGTĀ DAĻA 

1.§ 

Par Talsu novada Dzīvokļu komisijas 2023. gada 22. septembra lēmuma Nr. 763 

apstrīdēšanu 

[..] 

Plkst.9.07 ienāk K. Kalniņš, I. Brūna-Labāne. 

   Plkst.9.26 iziet M. Rozenbergs, ienāk plkst.9.27 

[..] 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par" -  

12 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  2 (Andis Astrātovs, Sandra Pētersone) 

"atturas" -  1 (Oļegs Solovjovs) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.428 “Par Talsu novada Dzīvokļu komisijas 2023. gada 22. septembra 

lēmuma Nr. 763 apstrīdēšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Plkst.9.54 tiek slēgta domes sēdes slēgtā daļa un tiek atklāta domes sēdes publiskā daļa. 

Plkst.9.54 ienāk D. Karols. 

 

2.§ 

Par Aigitas Sprinces iecelšanu Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta zivtiņa” 

vadītāja amatā 

E. Kārkliņa, A. Stūrmanis, U. Katlaps 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

A. Stūrmanis jautā, cik pretendenti bijuši pieteikušies? 

U. Katlaps atbild, ka pieteikušies bija četri pretendenti, divi no tiem tika uzaicināti uz 

interviju. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: "par" -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.429 “Par Aigitas Sprinces iecelšanu Rojas pirmsskolas izglītības iestādes 

“Zelta zivtiņa” vadītāja amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

3.§ 

Par Valdemārpils vidusskolas nolikumu 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par" -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.430 “Par Valdemārpils vidusskolas nolikumu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

4.§ 

Par Valdemārpils vidusskolas attīstības plānu 2023. /2024.-2025./2026. mācību gadam 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.431 “Par Valdemārpils vidusskolas attīstības plānu 2023./2024.-

2025./2026. mācību gadam”. Lēmums pievienots protokolam. 



 

 

5.§ 

Par Dundagas Mākslas un mūzikas skolas nolikumu 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.432 “Par Dundagas Mākslas un mūzikas skolas nolikumu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

6.§ 

Par Talsu Kultūras centra lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.433 “Par Talsu Kultūras centra lielās zāles nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

7.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 8. jūnija lēmumā Nr. 259 “Par 

vēlēšanu iecirkņu skaitu un to atrašanās vietām” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.434 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 8. jūnija lēmumā 

Nr. 259 “Par vēlēšanu iecirkņu skaitu un to atrašanās vietām”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

8.§ 

Par parakstu vākšanas vietām 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.435 “Par parakstu vākšanas vietām”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 

 

 

9.§ 

Par Talsu novada domes 2019. gada 17. oktobra lēmuma Nr. 607 “Par dienesta 

viesnīcas statusu dzīvoklim Raiņa ielā 14 – 2, Valdemārpilī, Talsu novadā” 

atcelšanu un speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu 

dzīvoklim Nr. 2, Raiņa ielā 14, Valdemārpilī, Talsu novadā 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 



Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.436 “Par Talsu novada domes 2019. gada 17. oktobra lēmuma Nr. 607 

“Par dienesta viesnīcas statusu dzīvoklim Raiņa ielā 14 – 2, Valdemārpilī, Talsu novadā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

10.§ 

Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Kapu digitalizācija Strazdes 

pagastā, Talsu novadā” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.437 “Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Kapu 

digitalizācija Strazdes pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

11.§ 

Par finansējuma piešķiršanu dalībai projektu iesniegumu konkursā ar projektu 

“Kvadracikla iegāde un piegāde Talsu novada pašvaldībai zivju resursu aizsardzības 

pasākumu nodrošināšanai ” 

E. Kārkliņa, S. Klismeta, D. Karols, L. Skadiņa, A. Astrātovs 

 

S. Klismeta ziņo par lēmuma projektu. Projekta “Kvadracikla iegāde un piegāde Talsu 

novada pašvaldībai zivju resursu aizsardzības pasākumu nodrošināšanai” ietvaros plānota viena 

kvadracikla iegāde un piegāde. Kvadracikla iegāde ir ieguldījums pašvaldības darbā, lai 

nodrošinātu operatīvu ezeru, upju un piekrastes aizsardzību, apsaimniekošanu, malu 

zvejniecības mazināšanu, izskaušanu, zivju resursu saglabāšanu, licenzētas zvejas kontrolēšanu 

un uzraudzību. 



Projekta kopējās izmaksas ir 9500, 00 EUR, ieskaitot PVN, no tā Valsts Zivju fonda 

finansējums ir 8 500,00 EUR, Talsu novada pašvaldības līdzfinansējums 1000,00 EUR. 

E. Kārkliņa papildina, ka jautājums tiek skatīts domes sēdē, jo šajā projektu sadaļā, 

atbalstot visus pārējos projektus, kas bija pieteikušies, pāri bija palicis neliels finansējums, 

tāpēc jautājums nav ticis skatīts ne Attīstības, ne Finanšu komitejas sēdē. 

D. Karols jautā, kad bija informācija, ka varam startēt, ka projektā ir palicis 

līdzfinansējums pāri? Norāda, ka lēmuma projekta preambulā ir minēts, ka projektu iesniegumu 

iesniegšanas termiņš ir līdz 2023. gada 28. novembrim, projekta īstenošanas laiks ir 

15.  decembris, jautā vai spēsim sagatavot laikus visu nepieciešamo dokumentāciju? 

E. Kārkliņa atbild, ka visa dokumentācija jau ir sagatavots un iesniegta, ir pievienota 

klāt pašvaldības izziņa, ka domes pozitīva lēmuma gadījumā šodien jau tiks noformēts 

protokols un izziņa aizstāta ar šo protokolu. 

D. Karols jautā par iepirkuma procedūru. 

L. Skadiņa atbild, ka ir jau izsludināts zemsliekšņa iepirkums, kurš noslēgsies 

1.  decembrī. 

A. Astrātovs jautā, kā tika nonākts līdz idejai, ka tieši kvadricikls, nevis cits aprīkojums? 

L. Skadiņa atbild, ka tas ir Pašvaldības policijas ierosinājums. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.438 “Par finansējuma piešķiršanu dalībai projektu iesniegumu konkursā 

ar projektu “Kvadracikla iegāde un piegāde Talsu novada pašvaldībai zivju resursu aizsardzības 

pasākumu nodrošināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

12.§ 

Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā projektu 

konkursā ar projektu “Vilkmuižas ezera apkārtnes labiekārtošana I kārta” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 



Pieņemt lēmumu Nr.439 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā 

projektu konkursā ar projektu “Vilkmuižas ezera apkārtnes labiekārtošana I kārta”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

13.§ 

Par atļauju SIA “JJ Autoserviss” papildu teritorijas izmantošanai uzņēmējdarbības 

nodrošināšanai 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.440 “Par atļauju SIA “JJ Autoserviss” papildu teritorijas izmantošanai 

uzņēmējdarbības nodrošināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

14.§ 

Par izmaiņām 26.10.2023. Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr. 408 “Par 

iepirkuma līguma “Talsu novada pašvaldības kapsētu digitalizācija” slēgšanu ar SIA 

“CEMETY”” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.441 “Par izmaiņām 26.10.2023. Talsu novada pašvaldības domes lēmumā 

Nr. 408 “Par iepirkuma līguma “Talsu novada pašvaldības kapsētu digitalizācija” slēgšanu ar 

SIA “CEMETY”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

15.§ 



Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 24. novembra lēmumā Nr.560 “Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, 

Laidzes pagastā, Talsu novadā” 

E. Kārkliņa, A. Felša, E. Demiters, L. Laicāns, S. Pētersone, L. Pīlēģis, A. Stūrmanis, 

A. Astrātovs, A. Pinkens, D. Karols 

 

A. Felša ziņo par lēmuma projektu. Sagatavots Lēmuma projekts, jo pašvaldībā saņemts 

detālplānojuma ierosinātāja iesniegums un visa pamatā ir viedokļu dažādība attiecībā par 

transporta infrastruktūras teritoriju jeb jaunveidojamo ielu. Ņemot vērā Attīstības komitejas 

atzinumu, ir izmaiņas gan lēmuma projekta preambulā, gan arī lemjošās daļas pirmajā punktā. 

Ziņo, ka saskaņā ar Talsu novada domes 2022. gada 24. novembra lēmuma Nr.  560 

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, 

Laidzes pagastā, Talsu novadā” 1. pielikuma “Darba uzdevums detālplānojuma izstrādāšanai 

nekustamajiem īpašumiem “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, Laidzes pagastā, Talsu novadā” 1.6.2. un 

16.5.  apakšpunktu transporta infrastruktūras plānošanai tika noteikti uzdevumi: jaunveidojamo 

zemes vienību, kas nosakāmas kā transporta infrastruktūras teritorijas, robežām ir jāsakrīt ar 

ielas sarkanajām līnijām un jābūt vismaz 10 m platumā; izstrādāt projektēto ielu šķērsprofilus, 

paredzot perspektīvo plānotai apbūvei un ielu ekspluatācijai nepieciešamo 

inženierkomunikāciju izvietojumu (ūdensvads, kanalizācija, elektroapgāde, virszemes ūdens 

novadīšana, ielu apgaismojums u.c. pēc nepieciešamības).  

Ministru kabineta 2014. gada 14.  oktobra noteikumu Nr. 628 “Noteikumi par 

pašvaldību teritorijas attīstības plānošanas dokumentiem” 102. punkts nosaka, ka 

detālplānojuma izstrādes darba uzdevumā norāda detālplānojuma mērķi, uzdevumus un 

pamatojumu. 

2023. gada 11. augustā pašvaldībā tika saņemta detālplānojuma ierosinātāja vēstule ar 

detālplānojuma projektu, kurā tika lūgts to izskatīt un pieņemt lēmumu par Detālplānojuma 

nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

Izvērtējot iesniegtā detālplānojuma projekta atbilstību noteikumiem Nr. 628 un darba 

uzdevumam, tika konstatēts, ka nav ievērotas būtiskas prasības – jaunveidojamās zemes 

vienības, kas nosakāma kā transporta infrastruktūras teritorija, robežas noteiktas 8,5 m platumā, 

nav noteiktas visas apgrūtinātās teritorijas, nav sagatavota transporta un gājēju kustības 

organizācijas shēma, detālplānojuma Teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumos nav 

noteiktas visas funkcionālās zonas. 

Pēc komunikācijas ar detālplānojuma izstrādātāju 2023. gada 5. septembrī pašvaldībā 

tika saņemta detālplānojuma ierosinātāja vēstule, kurā lūgts mainīt darba uzdevuma 

1.6.2.  apakšpunktu un izteikt to sekojošā redakcijā: “jaunveidojamo zemes vienību, kas 

nosakāma kā transporta infrastruktūras teritorija, robežām ir jāsakrīt ar ielas sarkanajām 

līnijām”. 

Plkst.10.11 iziet S. Pētersone, ienāk plkst.10.12.  

E. Demiters informē, ka jautājums sākās pirms nepilniem trim gadiem, kad viņš nopirka 

zemes gabalu Zvirgzdos, par kuru šobrīd tiek runāts, pēc kāda laika iegādājies vēl otru, 

blakusesošu zemes gabalu, kuru kopējā platība ir nepilns pusotrs hektārs, bija iecere izveidot 

skaistu kvartālu, kas sastāvētu no jaunas ielas, 9 mājām un nelielu zaļo zonu, kur varētu iekārtot 

rotaļlaukumu. Pašvaldības darbinieki norādīja, ka ir nepieciešams detālplānojums. Tika 

noslēgts līgums ar detālplānojuma izstrādātāju un sākās process. Norāda, ka diskusija ir par to, 

vai ielai jābūt 10 metriem vai 8,5 metriem.  

Norāda, ka Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozījumi, Redakcija 3.3. ir noteikts, ka esošo un plānoto ielu sarkanās līnijas 

platums noteikts apbūves noteikumu pirmajā pielikumā. Šajā pielikumā nav runa, ka minimālā 

platība ir 10 metri. 

Lūdz attiecībā par lēmuma projekta 1.6.2. punkta redakciju atgriezt to, ko skatīja 

Attīstības komitejā [“1.6.2.  jaunveidojamo zemes vienību, kas nosakāmas kā transporta 



infrastruktūras teritorijas, robežām ir jāsakrīt ar ielas sarkanajām līnijām;”], pretējā gadījumā 

viņš šo projektu nespēs īstenot.  

Vērš uzmanību uz pašvaldību darbinieku attieksmi pret iedzīvotāju, uzņēmēju 

iniciatīvām. 

L. Laicāns paskaidro, ka pamatojums detālplānojuma izstrādāšanai ir Ministru kabineta 

2014. gada 14. oktobra noteikumu Nr. 628 “Noteikumi par pašvaldību teritorijas attīstības 

plānošanas dokumentiem”  39. 2. punkts. 

Runājot par plānotajām ielām pirmajā pielikumā, piekrīt, ka runa ir arī par plānotajām 

ielām.  

Vērš uzmanību, ka ceļu jautājums līdz galam nav sakārtots un pie tā tiek strādāts.  

Norāda, ka ceļu un to piekļūšanas jautājums pašvaldībai ir diezgan sāpīgs, un ar šīm 

problēmām saskaras diezgan bieži, tāpēc šajā gadījumā laicīgi tam pievēršam uzmanību un jau 

sākumā grib norādīt uz tām problēmām, kas var rasties pie izbūves un pēc tam pie uzturēšanas.  

Runājot par apbūves gabala skaitu, norāda, ka tas nesamazinās, ka uzņēmējs pie šiem 

nosacījumiem var bez problēmām īstenot šo detālplānojumu. 

S. Pētersone, pauž saprasto, ka attiecībā par lietus ūdeņiem jau tiek paredzēts 

detālplānojumā. Min, ka spriežot pēc tā darba uzdevumu, tas ir pateikts. Pauž izbrīnu, kāpēc 

šāds jautājums šajā brīdī ir parādījies. Vai tur patiešām nav risinājums? 

E. Demiters, runājot par virsūdeņiem, apstiprina – jā, projektā būs paredzēts izveidot 

ievalku un šis jautājums tiks risināts.  

A. Felša piebilst, ka tā gluži nav. Norāda, ka iesniegtajā risinājumā nekas netiek risināts 

ar ievalkiem, tieši tāpēc arī ir šīs bažas. Iesniegtajā ielas šķērsprofilu risinājumā zem ielas 

brauktuves daļas ir iezīmēta līnija, kas ir norādīta, kā lietus ūdeņu kanalizācija un tālāk 

risinājumā nav neviens vārds teikts kur tālāk tā tiks pieslēgta, kādā veidā tā tiks pieslēgta. Ir 

bažas par to, ka ir atruna, ka būvprojektā tas risināts, bet, ja tas nedarbojas un būs nepieciešams 

izveidot ievalkus, tas nozīmē, ka ielai nāk klāt vismaz viens metrs, lai varētu izvietot 

komunikācijas. Tās jau vairs nebūs iespējams izvietot sarkanajās līnijās, būs jāieiet apbūves 

gabalos, par to ir bažas.  

S. Pētersone jautā, vai šobrīd ir izvirzīti visi nosacījumi un nebūs vēl, ka atkal kaut ko 

mainīsim darba uzdevumā? 

A. Felša šobrīd domā, ka nē. 

A. Stūrmanis jautā, vai nākotnē ir plānots ielu nodot pašvaldībai? 

E. Demiters atbild, ka, visticamāk, jā. 

A. Astrātovs norāda, ka salīdzinot ar Attīstības komiteju, diskusija ir daudz plašāka un 

informācija jau veidojas diezgan pretrunīga. Norāda, ka nevar saprast vienu lietu – vai šobrīd 

spēkā esošajā teritorijas plānojumā teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumu 1. pielikumā 

šie apgrūtinājumi, sarkanās līnijas, ir esošām ielām, vai gan esošām, gan plānotām ielām? Ja tas 

ir tikai esošām ielām, tad mums nav neviena dokumenta, kur būtu noteikts šis platums, konkrēti 

jaunbūvējamām un tādā gadījumā, ja, tas tiešām tā ir, tad mums šai detālplānojuma darba 

uzdevumā platums būt jānosaka.  

A. Pinkens atbild, ka Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozījumi, Redakcija 3.3. Teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumu 

17.   punktā ir noteikts esošo un plānoto ielu sarkanās līnijas platums noteikts Apbūves 

noteikumu 1.pielikumā [Pašvaldības ceļi, to aizsargjoslas un sarkano līniju platumi]. 

L. Pīlēģis jautā, vai [Apbūves noteikumu] 1.pielikumā [Pašvaldības ceļi, to 

aizsargjoslas un sarkano līniju platumi] šis ceļš ir iekšā? 

A. Felša – nē. 

A. Astrātovs, norādot, ka izpilddirektora parakstītajā vēstulē, ir rakstīts, ka ir bažas, ka 

8,5 metros šo ielu nevar uzturēt, jautā, ar ko bažas ir pamatotas, kāpēc nevar būt 8,5 metri?  

A. Felša atbild, ka šobrīd detālplānojuma risinājumā ir iesniegti šķērsprofili, kuros ir 

atbilstoši būvnormatīvam saliktas komunikācijas, ievērojot horizontālos attālumus starp šīm 

komunikācijām, kā to nosaka būvnormatīvi. Lietusūdeņu novadīšanai ir iezīmēta līnija zem 



brauktuves daļas, kura ir norādīta kā lietus kanalizācija. Tālāk detālplānojuma risinājumā nav 

nevienā vietā pateikts kur pieslēgsies. Min, ka ir  runājusi ar ceļu inženieriem un pie šāda 

risinājuma, pie šķembu seguma, ja brauktuvei nav borti, tad šī lietusūdeņu kanalizācija 

nedarbojas.  

Plkst.10.46 iziet K. Kalniņš, ienāk plkst.10.52. 

A. Pinkens informē, ka dokumentu vadības sistēma “Lietvaris” ir iesniedzis 

priekšlikumu, kurš atjauno lēmuma projektu lemjošo daļu tādā izskatā, kāds tas tika sagatavots 

uz Attīstības komiteju – Izteikt lemjošās daļas 1.punktu sekojošā redakcijā: "1.Grozīt Talsu 

novada domes 2022. gada 24. novembra lēmuma Nr. 560 “Par detālplānojuma izstrādes 

uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, Laidzes pagastā, Talsu novadā” 

1. pielikuma “Darba uzdevums detālplānojuma izstrādāšanai nekustamajiem īpašumiem 

“Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, Laidzes pagastā, Talsu novadā” 1.6.2. apakšpunktu, izsakot to šādā 

redakcijā:  

“1.6.2.  jaunveidojamo zemes vienību, kas nosakāmas kā transporta infrastruktūras 

teritorijas, robežām ir jāsakrīt ar ielas sarkanajām līnijām;”." 

Norāda, ka personai nepamatoti par sliktu tiek pieņemts domes lēmums, neminot īsti 

pamatotus iemeslus, kādēļ nepiekrītam privātpersonas vēlmei īstenot savas tiesības. Prasības 

lietusūdeņu novadīšanas risinājumiem no ielām, ceļiem, laukumiem, kas tiek projektēti, nosaka 

detālplānojumā vai paredz būvprojektā. Mēs te ejam tādās niansēs, kuras faktiski var risināt arī 

būvprojekta izstrādes laikā.  

D. Karols aicina atbalstīt A. Pinkena priekšlikumu. 

A. Astrātovs pauž saprasto, ka ar šo priekšlikumu, šīs dienas diskusija tiek pārcelta uz 

nākamo domes lēmuma projektu, kad domei būs jālemj par izstrādātā detālplānojuma projekta 

redakcijas nosūtīšanu publiskajai apspriešanai. 

A. Pinkens atbild, ka jebkurā gadījumā atgriezīsimies pie minētā detālplānojuma tad, 

kad to izskatīsim un  nodosim publiskajai apspriešanai. Min, ka viņam nav bažu par to, ka tajā 

brīdī, kad saņemsim detālplānojuma, kas būtu jānodod publiskajai apspriešanai, tas neatbilstu 

likumam, jo pretējā gadījumā to nebūs iespējams realizēt. 

A. Astrātovs pauž vēlmi, ja tiek atbalstīts priekšlikums un lēmuma projekts, tajā brīdī, 

kad tas tiks skatīts nākamajā reizē, lai būtu noformulēts pašvaldības galējais viedoklis – 

8,5  metri šajā detālplānojumā ir labi, vai nav labi, ja nav labi, tad skaidri pamatot kāpēc.  

L. Pīlēģis pauž viedokli. Strādājot gan tematiskā plānojuma ietvaros, gan runājot ar 

speciālistiem, mums ir skaidrs, ka mums ir jāizveido šīs vadlīnijas, lai mēs konkrēti varētu 

pateikt detālplānojuma izstrādātājiem, kādēļ mums ir šāda prasība konkrētām platumam, 

diemžēl tas vēl nav izdarīts. 

Informē, ka atbalstīs A. Pinkena priekšlikumu. 

A. Stūrmanis – visa diskusija Attīstības komitejā vairāk virzījās uz to, kas būs nākotnē. 

Darbinieki no Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas jau tieši uz to arī vērsās.  No 

darbinieku puses tieši tādas bažas izskanēja, ka, ja nākotnē šo ceļu pārņems pašvaldība, tad ir 

jāzina, kādu infrastruktūru mēs pārņemam, savienojam ar pilsētas ielām, ar valsts nozīmes 

infrastruktūru. Tur  būtu jābūt kaut kādiem nosacījumiem, lai mēs varētu  nākotnē to normāli 

apsaimniekot, gan arī tur ir dažādi citi nosacījumi.  

Informē, ka var atbalstīt šo priekšlikumu, bet grib, lai nākotnē reizē ar teritoriālo 

plānojumu, tad, kad mums būs apstiprināts plānojums vai tematiskais plānojums, līdz tam 

brīdim mums jābūt izstrādātiem nosacījumiem, kādu mēs gribam redzēt nākotnē infrastruktūru, 

lai nevienam nebūtu šaubu.  

S. Pētersone aicina atbalstīt A. Pinkena priekšlikumu. 

Aicina nopietni piedomāt par dokumentu kvalitāti.  

Aicina pievērst uzmanību ikdienas darbam. Min, ka viņas rīcībā ir informācija, ka ir 

zemes gabali, kuru sadalē vispār netiek piemēroti nekādi nosacījumi. Pauž viedokli, ka šī 

atšķirīgā attieksme dažādās situācijās ir tā, kas patiesībā rada to, ka varam nesaprast, ko tad mēs 



sagaidām no pašvaldības detālplānojuma izstrādes gaitā vai zemes ierīcības projekta sadales 

laikā. 

E. Kārkliņa lūdz, sakot, ka ir nevienlīdzīga attieksme, runāt par konkrētiem faktiem. 

S. Pētersone min, ka runā par Sīkragu, kur tiek sadalīts viens liels zemes gabals septiņos 

gabalos un tur nav nosacījumi. 

E. Kārkliņa – pievērsīsim uzmanību, jo tad ir konkrēts uzdevums, būs konkrēti fakti un 

informācija. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – Izteikt lemjošās daļas 

1.punktu sekojošā redakcijā: "1.Grozīt Talsu novada domes 2022. gada 24. novembra lēmuma 

Nr. 560 “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Zvirgzdi 15” un 

“Ezeri”, Laidzes pagastā, Talsu novadā” 1. pielikuma “Darba uzdevums detālplānojuma 

izstrādāšanai nekustamajiem īpašumiem “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, Laidzes pagastā, Talsu 

novadā” 1.6.2. apakšpunktu, izsakot to šādā redakcijā:  

“1.6.2.  jaunveidojamo zemes vienību, kas nosakāmas kā transporta infrastruktūras 

teritorijas, robežām ir jāsakrīt ar ielas sarkanajām līnijām;”. 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav  

"atturas" -  nav  

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums ir atbalstīts. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.442 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 24. novembra 

lēmumā Nr.560 “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Zvirgzdi 

15” un “Ezeri”, Laidzes pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.11.19 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Plkst.11.36 sēde tiek turpināta. 

Nav O. Solovjovs. 

 

 

16.§ 

Par kārtības, kādā nominē kandidātus valdes locekļu amatiem SIA "Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība "PIEJŪRA"" atcelšanu 

E. Kārkliņa, D. Slavinska, D. Karols, S. Pētersone 



D. Slavinska ziņo par lēmuma projektu. 

D. Karols jautā, cik mums ir aktuāli bijušo Rojas, Dundagas, Mērsraga novadu domes 

pieņemtie lēmumi saistībā ar valdes locekļa nominācijas komisijas nolikumu? Ņemot vērā to, 

ka jebkurā gadījumā izveidojoties pēc administratīvi teritoriālās reformas Talsu novadam mēs 

bijām kapitāla daļu pārņēmēji, kapitāldaļu turētājs ir izpilddirektors, un mums varētu būt  

aktuāls un spēkā Talsu novada domes lēmums par SIA "Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrība "PIEJŪRA" valdes locekļu nominēšanas kārtību. 

D. Slavinska atbild, ka Talsu novada pašvaldība ir kā saistību tiesību pārņēmējs, 

tomēr, ņemot vērā, ka šīs kārtības tika apstiprinātas kā vispārīgās kārtības, kas nav attiecināms 

uz konkrēto konkursu, tad šajā gadījumā, izstrādājot jaunu nolikumu, iepriekšējās kārtības būtu 

atceļamas. 

S. Pētersone, saprotot, ka būs cita nominācijas procedūra, jautā, vai varētu arī 

deputātus iepazīstinātu ar to, kāda šī kārtība būs? 

D. Slavinska – ko līdz dalībnieku sapulcē tiks apstiprināta, tā nosūtīs informācijai. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.443 “Par kārtības, kādā nominē kandidātus valdes locekļu amatiem SIA 

"Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība "PIEJŪRA"" atcelšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

17.§ 

Par teritoriālā iedalījuma vienību apvienībām 

E. Kārkliņa, A. Šturms, D. Karols, A. Stūrmanis, A. Astrātovs, I. Jansone 

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu. Tiek izveidotas trīs jaunas apvienības –

Balgales, Ķūļciema un Laucienes pagastu apvienība, kurā ietilpst Balgales, Ķūļciema un 

Laucienes pagasti; Laidzes un Vandzenes pagastu apvienība, kurā ietilpst Laidzes un 

Vandzenes pagasti; Valdemārpils pilsētas un Ārlavas, Īves, Lubes pagastu apvienība, kurā 

ietilpst Ārlavas, Īves, Lubes pagasti un Valdemārpils pilsēta. 

D. Karols jautā, vai šis ir tas pats lēmuma projekts, kas tika skatīts Finanšu komitejā? 

A. Šturms atbild, ka redakcionāli tas ir precizēts, bet saturiski tas pats. 

D. Karols jautā, kāpēc lēmuma projekta preambulā nav atsauce uz Finanšu komitejas 

atzinumu? 

A. Šturms atbild, ka nekas nenosaka, ka lēmuma projektā ir nepieciešams norādīt 

institūcijas, kurās tas ir izskatīts. 

D. Karols norāda, ka lēmuma projekta preambulā ir jāmin visa lēmuma projekta 

pieņemšanas gaita.  

Jautā, kāds ir lēmuma projekta mērķis? 



A. Šturms paskaidro, ka lēmums ir nepieciešams, lai zinātu kādas tālākās darbības ir 

veicamas. Tai skaitā grozījumi pašvaldības nolikumā, tai skaitā jauno iestāžu nolikumu 

sagatavošana. Lai būtu skaidrs, ka mēs uz to ejam, tad vispirms konceptuāli nepieciešams 

domes lēmums, ka šādas apvienības veidojam. 

D. Karols, atsaucoties uz lēmuma projekta lemjošas daļas  2. punktā minēto: “2.Uzdot 

Centrālajai pārvaldei sagatavot un līdz 2023. gada 6. decembrim iesniegt pašvaldības domes 

priekšsēdētājam priekšlikumus par pārvalžu izveidošanu, reorganizāciju vai likvidāciju 

saistībā ar jauno teritoriālā iedalījuma vienību apvienību izveidošanu”, jautā, kādi 

priekšlikumu tiks iesniegti, ja domes deputāti tagad apstiprinās pārvaldes? 

A. Šturms atbild, ka ar priekšlikumiem ir domātas tieši tas, ka mēs veidojam jaunas 

pārvaldes un ir nepieciešams atrast īsto veidu, kā mēs viņas izveidojam.  

Šajā brīdī tiek konceptuāli pieņemts lēmums par teritoriju apvienošanu, pēc tam 

tehniski tiks risināts jautājums par to teritoriju noteikšanu pašvaldības nolikumā, tas, kas 

priekšsēdētājam tiks iedots izskatīšanai, tas ir priekšlikums par to, kā šajās teritorijās tās jaunās 

pārvaldes darbosies, vai nu viņas būs apvienotas un uz to pamata izveidota jauna vai esošās 

likvidētas un izveidotas jaunas.  

A. Stūrmanis piekrīt D. Karola teiktajam, ka lēmuma projektā ir jābūt atsaucei uz 

komitejām, kurā lēmuma projekts ir izskatīts. 

A. Astrātovs jautā, kāds uz priekšdienām būs jautājumu loks, kuriem pirms domes 

lēmuma gatavošanas tiks sagatavoti konceptuāli domes lēmumi? Min, ka šeit jau sāk prasīties 

pēc kaut kāda saraksta, lai mēs kā domes deputāti saprastu, kad mums jādod iepriekšēja 

piekrišana izpildvarai sagatavot lēmuma projektu uz domi. Min, ka šis ir precedents, ka mēs 

ejam pēc atļaujas izpilddirektoram gatavot lēmuma projektu uz domi. 

A. Šturms paskaidro, ka bija uzdevums, bija priekšlikums, vispirms konceptuāli 

paprasīt to, ka mēs šādas apvienības veidojas un tikai tad ieguldīt darbu ar reorganizāciju 

saistīto jautājumu risināšanai.  

D. Karols neredz jēgu šim lēmuma projektam. 

I. Jansone paskaidro, ka tika saņemts vadības uzdevums gatavot dokumentus, kas 

saistīti ar šo pārvalžu izveidošanu. Norāda, ka nav noteikts, ka šis konceptuālais lēmums ir kaut 

kāds tāds, kas nemaz neatbilstu likumam vai iepriekšējai praksei. Lai izpildvarai būtu skaidrs, 

uz ko mēs ejam un kādi dokumenti ir sagatavojami un kā šo procesu tālāk virzīt, lai mēs 

nenonāktu situācijā, kad nav izvērtēti visi iespējamie plāni un termiņi, viņai bija priekšlikums 

šādu lēmumu gatavot, jo tikai dome ir tiesīgi lemt apvienot/neapvienot, izveidot jaunas 

pašvaldības iestādes.  Piekrīt, ka varbūt šis ir pirmais gadījums, vismaz kamēr viņa strādā šajā 

pašvaldībā, ka ir šāds konceptuāls lēmums. Pauž viedokli, ka tas šinī situācijā ir nepieciešams 

un atbalstāms. 

Plkst.12.00 ienāk O. Solovjovs. 

D. Karols informē, ka balsos pret sagatavoto lēmuma projektu, jo uzskata, ka tas ir 

nekvalitatīvi sagatavots.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  1 (Dainis Karols) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Andis Astrātovs ) 
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Pieņemt lēmumu Nr.444 “Par teritoriālā iedalījuma vienību apvienībām”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

Plkst.12.04 E. Kārkliņa izsludina sēdes pusdienas pārtraukumu. 

Plkst.13.03 tiek atsākta sēde. 

Plkst.12.04 aiziet A. Astrātovs.  

Sēdē nav pievienojušies A. Āboliņš, I. Norenberga. 

 

18.§ 

Par saistošo noteikumu “Iedzīvotāju padomju nolikums” izdošanu 

E. Kārkliņa, A. Stūrmanis, D. Karols, A. Pinkens, A. Šturms, S. Pētersone 

 

A. Stūrmanis norāda, ka lēmuma projektā nav atsauce uz Attīstības komitejas 

atzinumu. Aicina to papildināt. 

E. Kārkliņa informē, ka D. Karols dokumentu vadības sistēma “Lietvaris” ir 

iesniedzis priekšlikumus. Dod vārdu D. Karolam. 

D. Karols informē, ka viņa pirmais priekšlikums ir saistīts ar 10.5. punktu, kuru aicina 

izteikt sekojošā redakcijā – “piedaloties  līdzdalības  budžeta  projektu ideju atlasē un 

apstiprinot to ar iedzīvotāju padomes vairākuma atbalstu”. Pamato savu priekšlikumu. Aicina 

atbalstīt. 

A. Pinkens jautā lēmuma projekta sagatavotāja viedokli par D. Karola priekšlikumu. 

A. Šturms paskaidro, ka tā kā līdzdalības budžeti mums vēl nav, tad domā, ka drošāk 

būtu, ka šo redakciju vispirms pārbaudītu un ieliktu saistošajos noteikumos, pēc tam, jo 

līdzdalības budžeta regulējums vēl nav. 

Plkst.13.11 iziet L. Pīlēģis, ienāk plkst.13.13. 

A. Pinkens norāda, ka Pašvaldību likums par līdzdalības budžeta sadaļu saka, ka par 

šo lietu notiek iedzīvotāju balsojums, līdz ar to padomes viedoklim neredz ietekmi uz  kopējo 

iedzīvotāju viedokli. 

D. Karols norāda, ka, ja mēs noteiksim to, ka padomei ir arī apstiprināšanas tiesības, 

tad arī līdzdalības budžeta izstrādē tas tiks ņemts vērā un ir skaidri zināms, ka arī padome ir 

lemttiesīga. Min, ka noteikumos neatrod nevienu kompetenci ar ko atšķirtos padomes 

kompetence no parasta mūsu novada iedzīvotāja kompetencu. Norāda, ka uz doto brīdi ir 

nonivelētas padomes tiesības. Aicina piešķirt vienu tiesību – apstiprināt līdzdalības budžetu. 

A. Pinkens norāda, ka likums padomei šādu kompetenci neparedz. Mēs nevaram ar 

deputāta priekšlikumu pēkšņi piešķirt padomei tiesības, kāds likums viņai neparedz. 

Līdzdalības budžetā padomes ietekme nav paredzēta šajā brīdī. 

D. Karols iebilst, ka likums to arī neaizliedz. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par D. Karola priekšlikumu – izteikt jaunā redakcijā 

10.5.  punktu: piedaloties  līdzdalības  budžeta  projektu ideju atlasē un apstiprinot to ar 

iedzīvotāju padomes vairākuma atbalstu. 

 

 

"par"  -  3 (Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs, Dainis Karols) 

Par priekšlikumu balso:"pret" -  

9 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Kalvis 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Ainis Stūrmanis, Antra Grūbe) 

"atturas" -  1 (Gundars Sebris) 
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priekšlikums nav atbalstīts 



 

E. Kārkliņa dod vārdu D. Karolam, otrā priekšlikuma pamatošanai. 

D. Karols pamato savu priekšlikumu. Mums nevajag uzlikt nosacījumus, kas ierobežo 

padomes darbu gan laikā, gan arī kaut kādā termiņā, kad tas netiek paredzēts ne likumā, ne arī 

mūsu pašvaldības noteikumos. Aicina izņemt no nolikuma trīs minūšu ierobežojumu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par D. Karola priekšlikumu – Svītrot - 53.3. punktā – līdz 

trīs minūtēm vienā uzstāšanās reizē, uzstāties var divas reizes; 53.4. punktā – līdz trīs minūtēm; 

53.7. punktā - līdz trīs minūtēm 

 

"par"  -  3 (Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs, Dainis Karols) 

Par priekšlikumu balso:"pret" -  

8 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Kalvis 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, 

Ainis Stūrmanis, Antra Grūbe) 

"atturas" -  2 (Gundars Sebris, Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums nav atbalstīts 

 

D. Karols pauž viedokli, ka kādā brīdī, arī šeit vara mainīsies tādā vai citādā formā, un 

šis būs viens no uzstādījumiem labot arī minēto nolikumu, paredzot iedzīvotāju padomēm 

tiesības ne tikai piedalīties, bet arī lemt par līdzdalības budžetu, kā arī tādus ierobežojumus kā 

trīs minūtes ņemt ārā un labot. 

Informē, ka atbalstīs lēmuma projektu, bet tikai tāpēc, ka tas ir nepieciešams mūsu 

iedzīvotājiem. 

S. Pētersone pauž viedokli. Pašvaldībai būtu jābūt ļoti atbildīgai apstiprinot šo nolikumu 

visādā veidā veicinot to, lai cilvēki gribētu iesaistīties, lai viņi nāktu ar savām domām, idejām. 

Attiecībā uz to, kādā veidā mēs ievēlām padomi, gan arī šobrīd birokratizējot procesu, kādā 

notiek šī viedokļu apmaiņa un padomes darbs, mēs nebūt nerādām to labāko piemēru, kādā 

veidā vajadzētu organizēt procesus. 

Pauž uzskatu, ka šie saistošie noteikumi ir nepieciešami, bet kādreiz pienāk tas brīdis 

un tā robeža, kad attieksme ir jāpauž arī pret to, kādā veidā mēs veicam procesu, un tāpēc 

nevarēs atbalstīt lēmuma projektu. Norāda, ka tas ir birokratizēts un nemotivējošs iesaistīties 

šo padomju darbā. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  1 (Sandra Pētersone) 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.445 “Par saistošo noteikumu “Iedzīvotāju padomju nolikums” izdošanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

19.§ 

Par atļauju Janai Robaldei savienot amatus 

E. Kārkliņa 



Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

Plkst.13.27 ienāk A. Āboliņš, balsojumā vēl nepiedalās. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.446 “Par atļauju Janai Robaldei savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

20.§ 

Par atļauju Jurim Upmalim savienot amatus 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.447 “Par atļauju Jurim Upmalim savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 

 

21.§ 

Par atļauju Inesei Bārtulei savienot amatus 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 



Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aldis Pinkens) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.448 “Par atļauju Inesei Bārtulei savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

22.§ 

Par atļauju Ilzei Bartkevičai-Eglītei savienot amatus 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.449 “Par atļauju Ilzei Bartkevičai-Eglītei savienot amatus”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

23.§ 

Par iepirkumu līgumu “Apstādījumu ierīkošana un kopšana Talsu pilsētas teritorijā” 

slēgšanu ar SIA “JANVĀRI” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  2 (Dainis Karols,  Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 



Pieņemt lēmumu Nr.450 “Par iepirkumu līgumu “Apstādījumu ierīkošana un kopšana Talsu 

pilsētas teritorijā” slēgšanu ar SIA “JANVĀRI”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

24.§ 

Par finansējuma piešķiršanu avārijas darbu izmaksu segšanai Talsu novada pašvaldībai 

piederošajiem īpašumiem no nekustamā īpašuma atsavināšanas rezultātā iegūtajiem 

finanšu līdzekļiem 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, J. Ivanova 

 

S. Pētersone atgādina, ka Finanšu komitejā ir uzdevusi jautājumu par konkrētu 

gadījumu, kas attiecas uz citu īpašumu, kur arī pašvaldība ir īpašnieks, tika teikts, ka sagatavos 

atbildi, bet šo atbildi nav saņēmusi. 

J. Ivanova paskaidro, ka speciālisti pie tā strādā un atbilde tiks šodien nosūtīta uz e-

pastu. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.451 “Par finansējuma piešķiršanu avārijas darbu izmaksu segšanai Talsu 

novada pašvaldībai piederošajiem īpašumiem no nekustamā īpašuma atsavināšanas rezultātā 

iegūtajiem finanšu līdzekļiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

25.§ 

Par iepirkuma līguma “Maksāšanas paziņojumu par nekustamā īpašuma nodokli 

drukāšana, sūtījumu sagatavošana 2024., 2025. un 2026.gadā” slēgšanu ar SIA 

“Mailmaster” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 



Pieņemt lēmumu Nr.452 “Par iepirkuma līguma “Maksāšanas paziņojumu par nekustamā 

īpašuma nodokli drukāšana, sūtījumu sagatavošana 2024., 2025. un 2026.gadā” slēgšanu ar SIA 

“Mailmaster”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

26.§ 

Par zemes vienību piekritību Talsu novada pašvaldībai 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.453 “Par zemes vienību piekritību Talsu novada pašvaldībai”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

27.§ 

Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu uz zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8815 

005 0035 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.454 “Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu uz zemes vienību ar kadastra 

apzīmējumu 8815 005 0035”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

28.§ 

Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu īpašumā par maksu uz 

zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8817 005 0016 

E. Kārkliņa 



Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.455 “Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu īpašumā 

par maksu uz zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8817 005 0016”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

29.§ 

Par apbūves tiesības izbeigšanu un 2013. gada 4. jūnija Lauku apvidus zemes nomas 

līguma Nr. RND/2013/L/67 grozījumiem 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.456 “Par apbūves tiesības izbeigšanu un 2013. gada 4. jūnija Lauku 

apvidus zemes nomas līguma Nr. RND/2013/L/67 grozījumiem”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

30.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par pašvaldības nodevu par būvatļaujas izdošanu vai 

būvniecības ieceres akceptu” 

E. Kārkliņa, A. Pinkens, A. Korulis, D. Karols 

A. Korulis ziņo par lēmuma projektu. Atsaucoties uz Finanšu komitejā uzdoto 

jautājumu par būvniecības nodevas apmēru un aprēķinu, informē, ka Būvvaldes vadītājs ir 

nosūtījis sagatavoto informāciju. 

D. Karols norāda, ka Finanšu komitejā tika runāts arī par finansiālo ietekmi. 



A. Korulis atbild, ka pašlaik būvniecības nodevas vispār netika iekasētas, līdz ar to 

nav ko aprēķināt. 

D. Karols jautā par provizoriski plānotajiem ieņēmumiem. 

A. Korulis atbild, ka ne vairāk par 10 000,00 EUR. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Dainis Karols) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.457 “Par saistošajiem noteikumiem “Par pašvaldības nodevu par 

būvatļaujas izdošanu vai būvniecības ieceres akceptu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

31.§ 

Par iekšējiem noteikumiem “Kārtība, kādā notiek dāvinājumu (ziedojumu) pieņemšana 

un pārzināšana” 

E. Kārkliņa, I. Jansone, D. Karols, S. Pētersone, A. Pinkens 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu.  

D. Karols pauž saprasto, ka pēc Finanšu komitejas ir precizēts 26. punkts. 

I. Jansone to apstiprina – jā, ir precizēts. 

A. Pinkens jautā par IV. Nodaļā minēto ziedojuma līgumu, vai šis līgums nav tas pats, 

kas pašvaldības nolikumā minētais administratīvais līgums, kur jau ir noteikts, kurš kurā brīdī 

paraksta šādus līgumus? 

I. Jansone atbild – nē, administratīvais līgums šis nebūs. Likumā ir lietots, ka par 

ziedojuma pieņemšanu, kura summa pārsniedz 1 500,00 EUR ir izslēdzams ziedojuma līgums 

saskaņā ar Ministru kabineta apstiprināto tipveida līguma paraugu. 

A. Pinkens – jā, un tas nav administratīvais līgums? 

I. Jansone atbild, ka tādā kontekstā to nav vērtējusi. 

A. Pinkens – pašvaldības nolikumā jau ir noteikta kārtība, un šobrīd nesaprotu, vai 

mēs ar šādu zemāka juridiska spēka normatīvo aktu mēģinām noregulēt atšķirīgi no pašvaldības 

nolikumu, kas nešķiet pareizi un vajadzīgi. 

A. Pinkens, atsaucoties uz noteikumu 6. punktā minēto: “6.Rakstveida atļauju 

ziedojuma pieņemšanai vai lēmumu par ziedojuma pieņemšanas atteikšanu pieņem Komisija 

vai Dome, ja ziedojuma vērtība vai summa pārsniedz astoņu minimālo mēneša darba algu 

apmēru, vai tiek ziedots nekustamais īpašums”, jautā, kādā periodā šīs astoņas minimālo 

mēneša darba algas ir jāsakrāj? 

I. Jansone atbild, ka tas ir viens ziedojums līdz šādai summai. 

A. Pinkens – mums ir vairākkārt bijis ziedojums no Latvijas Nacionālās bibliotēkas 

mūsu bibliotēkai, vai piektajā punktā noteiktais, ka kārtība neattiecas uz ziedojumu no valsts 

un pašvaldības iestādes, saka, ka bibliotēka turpmāk nodot šīs lietas ne kā ziedojumu un mēs 

neizmantojam šo kārtību? 

I. Jansone – jā.  



A. Pinkens – es redzu, ka komisijas uzdevumos, 9. punktā ir atzinumu sniegšana, bet 

6.   punktā ir atļaujas došana. 

I. Jansone paskaidro, ka likumā ir lietots termins sniegt atļauju ziedojuma 

pieņemšanai. 

A. Pinkens jautā, kam tiek sniegti atzinumi? 

I. Jansone atbild, ka izpilddirektoram. Jo izpilddirektors ir tas, kurš paraksta 

ziedojuma līgumu, viņš akceptēja to, ka ziedojums ir pieņemams un izlietojums tam mērķim 

kādam ziedotājs ir norādījis. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.458 “Par iekšējiem noteikumiem “Kārtība, kādā notiek dāvinājumu 

(ziedojumu) pieņemšana un pārzināšana”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

32.§ 

Par Talsu novada pašvaldības iniciatīvu 

E. Kārkliņa, I. Jansone, D. Karols, A. Pinkens, L. Pīlēģis, S. Pētersone 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu.  

Plkst.13.52 ienāk I. Norenberga. 

E. Kārkliņa informē, ka D. Karols dokumentu vadības sistēma “Lietvaris” ir 

iesniedzis priekšlikumu. Dod vārdu D. Karolam. 

D. Karols informē, ka ir iesniedzis priekšlikumu – svītrot 1.2.punktu “1.2. kuras ir 

sabiedriskā labuma organizācijas”. Min, ka iepriekšējā diskusijā [Finanšu komitejā] jau 

izkristalizējās, un dati liecina par to, ka no mums apkopotajām biedrībām, kuras varētu 

pretendēt uz šī finansiālā atbalsta vai transporta pakalpojumu nodrošināšanu no pašvaldības 

puses, 15 varēs pretendēt, 17 nevarēs pretendēt. Min, ka ir jāmeklē cita veida risinājums.  

A. Pinkens jautā I. Jansonei, vai tā ir brīva izvēle šo kritēriju ieslēgt/izslēgt, vēl kādus 

nosacījumus noteikt? 

I. Jansone atbild, ņemot vērā, ka neviens normatīvais akts neparedz šāda veida 

pakalpojuma nodrošināšanu biedrībām, pašvaldība iniciatīvu izvirzot, nosaka arī šos kritērijus, 

kam viņa ir gatava atbalstu sniegt. 

A. Pinkens jautā, kāpēc šāds kritērijs ir iekļauts? 

I. Jansone atbild, ka sabiedriskā labuma organizācijām, arī valstiskā līmenī, darbība 

ir atzīta kā sabiedriskā labuma nesoša. 

A. Pinkens secina, ka I. Jansonei tas nešķiet kritiski ir vai nav šis aspekts iekļauts. 

I. Jansone – tikai no tāda viedokļa, ka šis aspekts samazina pretendentu loku, jo 

pretējā gadījumā biedrību skaits un arī atbalsta apjoms var būtiski palielināties, un vai tādā 

veidā mēs spēsim to mērķi sasniegt. Iniciatīvas mērķis ir atbalstīt tās, kas sniedz sabiedrisko 

labumu. 



L. Pīlēģis jautā, ja 1.2. punkts tiek svītrots, vai ir skaidrs kāds apjoms beigās var 

pieteikties uz šo atbalstu. 

E. Kārkliņa atbild, ka šis skaits varētu palielināties par 12-15. 

L. Pīlēģis pauž saprasto, ka visas biedrības varēs pieteikties. 

I. Jansone paskaidro, ka tās biedrības, kuru mērķi atbilst 1.3. punktā noteiktajiem 

kritērijiem. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par D. Karola priekšlikumu – Svītrot - 1.2. kuras ir 

sabiedriskā labuma organizācijas. 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

10 (Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs, Dainis Karols, Andis 

Āboliņš, Andra Grīvāne-Bārda, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris) 

"pret" -  
4 (Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Ainis Stūrmanis, Ieva 

Brūna-Labāne) 

"atturas" -  1 (Ilva Norenberga) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums ir atbalstīts. 

A. Pinkens norāda, ka atbalstot šo priekšlikumu ir redakcionāli jāizlabo arī lemjošās 

daļas numerācija un 2. punktā atsauce uz 1.2. punktu. 

Tiek redakcionāli precizēts lēmuma projekts. Deputātiem iebildumu nav. 

D. Karols izsaka pateicību deputātiem par atbalstīto priekšlikumu. 

 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu, ņemot vērā iepriekšējo balsojumu ar 7 500,00 EUR 

nepietiks, summu dubultot. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par S. Pētersones priekšlikumu – 4.punktā mainīt 7500 uz 

15000. 

 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

6 (Sandra Pētersone,  Ieva Brūna-Labāne, Oļegs Solovjovs, 

Dainis Karols,  Eva Kārkliņa, Gundars Sebris) 

"pret" -  
4 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Antra Grūbe, Kalvis 

Kalniņš,) 

"atturas" -  
5 (Lauris Pīlēģis,  Ainis Stūrmanis, Andra Grīvāne-Bārda, 

Andis Āboliņš, Ilva Norenberga) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums nav atbalstīts. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  2 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.459 “Par Talsu novada pašvaldības iniciatīvu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

33.§ 

Par telpu Skolas ielā 2, Pastendē, Ģibuļu pagastā Talsu novadā nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

            E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.460 “Par telpu Skolas ielā 2, Pastendē, Ģibuļu pagastā Talsu novadā 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.14.12 iziet D. Karols. 

34.§ 

Par dzīvojamās mājas Selgas ielā 3, Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā sadalīšanu 

dzīvokļu īpašumos 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

             E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.461 “Par dzīvojamās mājas Selgas ielā 3, Rojā, Rojas pagastā, Talsu 

novadā sadalīšanu dzīvokļu īpašumos”. Lēmums pievienots protokolam. 

 



35.§ 

Par dzīvojamās mājas “Jasmīni”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā sadalīšanu 

dzīvokļu īpašumos 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

            E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.462 “Par dzīvojamās mājas “Jasmīni”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu 

novadā sadalīšanu dzīvokļu īpašumos”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

36.§ 

Par dzīvojamās mājas “Ausekļi”, Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā sadalīšanu 

dzīvokļu īpašumos 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  

            E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.463 “Par dzīvojamās mājas “Ausekļi”, Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu 

novadā sadalīšanu dzīvokļu īpašumos”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

37.§ 

Par nedzīvojamo telpu īpašuma Nr. 1, “Tautas nams”, Lībagos, Lībagu pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav.  



            E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.464 “Par nedzīvojamo telpu īpašuma Nr. 1, “Tautas nams”, Lībagos, 

Lībagu pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

Informatīvā daļa 

38.§ 

Domes priekšsēdētājas ziņojums 

E. Kārkliņa, O. Solovjovs, D. Karols, I. Haselbaums, A. Pinkens, S. Pētersone 

 

E. Kārkliņa ziņo par paveikto. Informē, ka decembrī tiks runāts par skolu tīklu. Min, 

ka ar Izglītības pārvaldes vadītāju ir bijusi uz sarunām Izglītības un zinātnes ministrijā. Informē, 

ka tajā brīdī, kad tiks saņemts ziņojuma projekta, tad informēs arī deputātus. 

Runājot par amatu katalogu, min, ka ir izanalizējuši, kur ir šīs nepilnības, pie kurām 

vēl jāstrādā. Doma ir tāda, ka nākošajā nedēļā jau tikt ar šo katalogu un nolikumu galā.  

Plkst.14.17 ienāk D. Karols. 

E. Kārkliņa sniedz atbildi uz O. Solovjova jautājumu par darbinieku novērtēšanu. 

Runājot par prēmijām, min, ka tas ir decembra vidus. Diskusijā iesaistās arī D. Karols un 

I. Haselbaums. 

D. Karols jautā par izpilddirektora vietnieka konkursu. 

                A. Pinkens atbild, ka komisija ir izvērtējusi visus pieteikušos pretendentus un 

atzinuši, ka trīs pretendenti vienlīdz labi būtu atbilstoši izpilddirektora vietnieka amatam, tāpēc 

ir noorganizēta trešā konkursa kārta, tas būs ārpakalpojums, kurš izvērtēs pēc personāla atlases 

principiem un sniegs savu atzinumu par piemērotāko no šiem trīs kandidātiem. 

Min, ka, ja nenotiks, kāda negaidīta lieta, tad plāns ir decembra sēdē apstiprināt. 

Plkst.14.42 aiziet A. Āboliņš un G. Sebris. 

I. Haselbaums diskutēar S. Pētersoni par darbinieku mērķiem un uzdevumiem, kas ir 

izvirzīti 2024. gadam. 

 

 

DOME NOLEMJ 

pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Informatīvā daļa 

39.§ 

 Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

I. Haselbaums, S. Pētersone, D. Karols, L. Pīlēģis, L. Skadiņa 

 

I. Haselbaums iepazīstina ar paveiktajiem darbiem un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu.  



Informē, ka ir lauzts līgums objektā Valdemārpils sporta laukumu ierīkošana. Tiek 

veikts intensīvs darbs apjumu precizēšanai. Min, ka decembra beigās, janvāra sākumā tiks 

veikta iepirkuma procedūra.  

Tiek lauzts līgums ar projektētājiem par Talsu 2. vidusskolas energoefektivitātes 

pasākumiem, tiks veikts jauns iepirkums. 

I. Haselbaums sniedz atbildes uz D. Karola uzdotajiem jautājumiem. 

Plkst.15.16 aiziet S. Pētersone. 

Plkst.15.18 aiziet K. Kalniņš. 

D. Karols jautā, vai ir plānots nāk uz Sociālo, izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komiteju ar ziņojumu par plānotajiem kultūras, sporta un tūrisma pasākumiem 2024. gadā? Vai 

ir aprēķins pasākumiem? Lūdz šo jautājumu decembra komitejā ieplānot. 

E. Kārkliņa atbild, ka par to nav domājusi, bet iespējams tas ir.  

D. Karols jautā, cik izmaksās reorganizācijas process saistībā ar Talsu Tautas nama 

nosaukuma maiņu uz Tautas kultūras centru. Informē, ka viņa jautājums tiks noformēts 

rakstiskā veidā.  

 

 

DOME NOLEMJ 

pieņemt informāciju zināšanai. 

 

 

 

Sēde slēgta plkst. 15.24 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Eva Kārkliņa 

Parakstīts 07.12.2023. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Elīna Grīnberga 

Parakstīts 07.12.2023. 

 

 

*ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU 


